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I år følger vi vedtægterne og indkalder til endnu en generalforsamling, som skal være i april måned. Så 

håber vi, at vi ikke igen skal ændre på noget pga. af Corona el.lign. 

De knap 8 måneder, der er gået, siden vi sidst mødtes, er der ikke de store ændringer at fortælle om. 

Vi har stadigvæk hastighed på vejen som emne: Vi vil indhente tilbud på nogle 40 km/t advarsler i dobbelt 

størrelse af dem, som vi har nu. De vil blive indrammet i et felt, så de er mere tydelige. Samtidig vil der blive 

flere end de nuværende. Beboere i de højere numre har ønsket også at få nogle bemalinger. 

Indkørslen til Bakken er efterhånden blevet noget bulet pga. af rødder, der går igennem asfalten. Rødderne 

vil blive fjernet og asfalten med kanter repareret. 

Der har været en diskussion om hegn mellem grundende. Vi må henvise til hegnsloven og byplanvedtægt 

nr. 15, der kan ses på vores hjemmeside. Vi skal og må ikke som grundejerforening bestemme, hvor et hegn 

skal være. 

Fastelavn i år var igen en succes. Tak til Lars for at lægge have til. Hyggeligt, at få en snak med de beboere, 

der var mødt frem. Man kan sagtens deltage uden børn. 

Endnu engang opfordrer vi til, at man selv passer græskanterne mod asfalten. Det er nødvendigt, at den 

enkelte grundejer friholder asfalten for græs. 

Der et p.t. kun ét hus til salg på Tvingsbakken. Håber at alle er tilpas med at bo her. 

Tak til bestyrelsen for et godt samarbejde. 

Pbv/Niels Seehusen. 
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